
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. január 18. (18:04-19:51)
Helyszín: Microsoft Teams

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Elnök

2. Németh Fanni Alelnök

3. Szántó Lili Gazdasági Bizottság elnöke

4. Wawra Máté Kommunikációs Bizottság elnöke

5. Lillik Dóra Külügyi Bizottság elnöke

6. Harangozó Pálma Tanulmányi Bizottság elnöke

7. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

8. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

9. Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

10.Bérczes Borbála Vendég

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 7 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások és beszámolók
2. A tavaszi féléves animátori képzéstartók névsorának átbeszélése
3. Rendszeres közéleti ösztöndíjak
4. Küldöttgyűlés
5. Egyebek

Az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások és beszámolók

Czingráber Péter arról számol be, hogy két írás is beérkezett, amelyekből egyet
publikált. Elmondja, hogy a februári workshop 5-én lesz esedékes.

Tóth Dorottya Panna azt osztja meg, hogy, hogy volt egy meetingje az IK-val és a
TáTK-val 11-én a Karibuli részleteiről és valószínűleg ez egy szemeszter felező esemény lesz.
Elmondja, hogy az animátori megvendégelések a KCSSK kollégiumban lesznek megtartva és
már le is foglalta az időpontokat, valamint a Vezetőképző tábor valószínűleg az április 26-ai
hétvégén lesz Szolnokon.

Lillik Dóra arról számol be, hogy kiküldésre kerültek az igényfelmérő kérdőívek a
külföldi hallgatók számára és úgy tűnik lenne kereslet a mentorkörre. Ezen kívül készített egy
dokumentumot arról, hogy milyen ügyekben melyik Bizottságot érdemes felkeresni a
HÖK-ben.

Németh Fanni azt osztja meg, hogy 13-án Fejes Zsófiával és Layton Sandrával volt
egy megbeszélésük a HÖK-ös összetartásról. 15-én részt vett egy Tanulmányi Bizottsági
ülésen, 16-án pedig egy Kari Tanácson. Ezeken kívül a mini elbeszélgetésekkel és az
összetartással foglalkozott.

Harangozó Pálma elmondja, hogy január 11 és 13 között lezajlott az Edukáció
tájékoztató. 15-én részt vett egy Tanulmányi Bizottsági ülésen, 16-án pedig egy Intézeti
Tanácson és egy Kari Tanácson.

Szántó Lili arról számol be, hogy igyekszik összeszedni a számlákat a mikróról és a
hangszóróról valamint egyeztetni az IKEA-val a képkeretek kapcsán. A Gólyahét kifizetéssel
kapcsolatban elmondja, hogy nem tudja mit csináljon, mert még mindig nem került rá sor.

Demetrovics Hanna elmondja, hogy januárban a PPK Alapszabályzatának
módosításán dolgozott Fejes Zsófiával és Németh Fannival.
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Wawra Máté azt osztja meg, hogy az aktuális pályázatok kikerültek és az egységes
designon majd dolgoznak. Beszámol arról, hogy a vizsgaidőszak után összeülnek majd a
Bizottsággal egy ülésre. A weblappal kapcsolatban elmondja, hogy egyelőre azt derítette ki,
hogy frissíteni kell majd az oldalt, valamint szeretné biztonságosra megcsinálni, hogy
mindenről legyen biztonsági mentés.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy január első felében a PPK Alapszabályzat
módosításán dolgozott Németh Fannival és Demetrovics Hannával. 12-én részt vett az
Education, 13-án pedig volt egy megbeszélése Németh Fannival és Layton Sandrával az
összetartásról. 15-én részt vett egy Kari Tanulmányi Bizottsági ülésen, 16-án pedig egy
Pszichológiai Intézeti Tanácson és egy Kari Tanácson.

2. A tavaszi féléves animátori képzéstartók névsorának átbeszélése

Az ezt megelőző Elnökségi ülésen már elkezdődött az animátori képzéstartók
névsorának megtárgyalása. Az Elnökség a továbbiakban átbeszéli az azóta felmerülő
szempontokat és végleges döntést hoz a felkéréseket illetően.

3. Rendszeres közéleti ösztöndíjak

Fejes Zsófia felveti, hogy szükségesnek látná az ösztöndíjak emelését, tekintettel arra,
hogy régen volt számottevő emelés. Arra gondolt, hogy minden tisztségre nézve, egységes
30%-os emelés lenne előnyös. A kerekített értékeket elküldi az Elnökség tagjainak, akik
támogatják a felvetést.

4. Küldöttgyűlés

Fejes Zsófia elmondja, hogy mindenképpen tartani kellene február első hetében egy
online Küldöttgyűlést. A legtöbb Elnökségi tagnak 31-e lenne a megfelelő időpont.

5. Egyebek

Harangozó Pálma kéri a jelenlévőket, hogy jelezzenek vissza az OHV kérdőívek
kapcsán, ha van gondolatuk.
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Harangozó Pálma felveti, hogy szerinte aktuális az utódlás kérdése. Kérdezi az
Elnökséget, hogy mit gondolnak arról, akire ő utódjaként gondolna. Az Elnökség támogatja a
kezdeményezését.

Lillik Dóra beszámol arról, hogy februárban elkezdenék meghirdetni a felvételt az új
Mentor Körbe. Körülbelül 3 alkalmas lenne a képzés és már események szervezésébe is be
lennének vonva a résztvevők. Lilik Dóra elmondja, hogy látja ennek a rendszernek a jövőjét
és azt is szívesen venné, ha a HÖK-öt is jobban be lehetne vonni, például tanulmányi
kérdések esetében. Fejes Zsófia támogatja az ötletet és szerinte az Animátori Kört is
érdekelné a kezdeményezés.

Fejes Zsófia elmondja, hogy Németh Fannival ötletelgettek annak kapcsán, hogy az
Újévre tekintettel csinálnának egy visszajelző formot a hallgatók számára, amelyben
leírhatnák a véleményüket például a programok kapcsán. Fejes Zsófia kérdezi Lillik Dórát,
hogy szerinte kellene-e ebből angol verzió is. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy nem szükséges,
hiszen a külföldi hallgatók körében már fel lettek mérve ezek a vélemények korábban,
valamint rájuk részben más kérdések vonatkoznak. Fejes Zsófia elmondja, hogy Németh
Fanni fogja elkészíteni a dokumentum alapjait és majd megosztja az Elnökség tagjaival.

Fejes Zsófia megosztja a jelenlévőkkel, hogy felmerült egy ötlet annak érdekében,
hogy növekedjen a hallgatók és az oktatók közti pozitív viszony. Szeretnének tenni egyfajta
gesztust az oktatók felé, ami a felvetés szerint abban nyilvánulna meg, hogy bevezetésre
kerülne az úgynevezett Félév Oktatója díj. Különböző kategóriákban lehetne jelölni a
tanárokat, majd pedig szavazásra és egy átadó ünnepségre kerülne sor. Az Elnökség tagjai
egyhangúlag támogatják a felvetést.

Fejes Zsófia elmondja, hogy a Tanulmányi Bizottság úgy határozott, hogy mostantól a
szakdolgozat írására nem feltétlenül fognak hosszabbítást engedélyezni, csak nagyon indokolt
esetekben. Kiemeli, hogy fontos, hogy erről mindenki értesüljön és a 29-ei TB ülésen fognak
majd erről bővebben beszélgetni.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:51 perckor lezárja.

Budapest, 2024. január 18.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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